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§ 26   

Övriga frågor 

Berit Nyberg (S) ställde fråga till förvaltningen gällande den bro 

som finns i Norra Djurgårdsstaden. Olyckor har hänt då det inte 

är lämpligt att cykla på bron. De boende i området har satt upp 

egna varningsskyltar för att förhindra fler olyckor. 

 

Therese Rosén svarar att förvaltningen har uppmärksammat 

situationen med bron och påpekat detta ett flertal gånger till 

trafikkontoret. Förvaltningen tar med sig frågan och får 

förhoppningsvis en återkoppling om hur trafikkontoret arbetar 

med problemet med bron. 

 

 


